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Nr.  6214 din 20.12.2021 

P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 20 decembrie  2021 
 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  
Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 442/14.12.2021 a convocat 

Consiliul Local al comunei Batos , judetul Mures in sedinta ordinara pentru data de 
20.12.2021, ora 13.00, desfasurarea sedintei facandu-se cu respectarea masurilor de 
distantare sociala astfel incat sa fie evitat, pe cat posibil, contactul direct intre persoane 

si cu respectarea masurilor care se impun cu privire la respectarea regulilor de 
disciplina  sanitara. 

 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BITA VALERIU-
AUREL, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, ONOFREI 
DANIELA,  TODEA MARIA, URBAN WALTER-MICHAEL . 

ABSENTI: COSTA ALIN-DUMITRU, TAMASAN EMIL-CORNEL, MARCUS IOAN. 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie Marcela, 
doamna inspector Lepadat Loredana. 

Participa domnul  Vizi Ioan si Andone Alexandru. 
Doamna secretar general al u.a.t. Batos -  sunt prezenti 10 consilieri, astfel 

potrivit OUG nr. 57/2019 constatam faptul ca sedinta este legal constituita. Toate 
punctele inscrise pe ordinea de zi sunt insotite de documentele prevazute de Codul 
administrativ.  

Domnul presedinte de sedinta Andone Teodor – doamnelor si domnilor colegi 
bună ziua. 

In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 26.11.2021 daca sunt 
completari, modificari, adaugiri?cine este pentru, impotriva, abtineri? si se voteaza in 

unanimitate cu 9 voturi pentru, 1 abtinere (Onofrei) si 3 absenti ( Costea, Tamasan, 
Marcus). 

Domnul presedinte de sedinta Andone Teodor – supune la vot ordinea de zi, cine 
este: Pentru? Impotrivă? Abțineri? : 

 

O R D I N E     D E    Z I 
 

1. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 

2022. 
2. Proiect de hotarare privind mandatul acordat reprezentantului  autorităţii de a 
vota în Adunarea Generală a A.D.I „AQUA INVEST MUREŞ” ajustarea preţurilor la 

apă potabilă și a tarifelor la canalizare-epurare pe aria de operare a S.C Compania 
Aquaserv S.A. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului taxei speciale de salubrizare 
pentru anul 2022 în comuna Batos. 
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4.Proiect de hotarare privind validarea  Dispozitiei  Primarului comunei Batos nr. 
441/07.12.2021 privind aprobarea rectificarii bugetului local al comunei Batos pe 
anul 2021. 

5. Proiect de hotarare privind înfiinţarea fondului de accesibilizare a pădurilor, 
pentru fondul forestier al Comunei Batoş, administrat de Ocolul Silvic Răstoliţa si 
Ocolul Silvic Lunca Bradului.  

6.Proiect de hotarare privind aprobarea preţurilor de referinţă, a modului de 
valorificare și a volumului propus spre valorificare a masei lemnoase provenită din 

fondul forestier proprietate publică a comunei Batoş, pentru anul 2022.  
7.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al Comunei Batos pe anul 
2021. 

8.Diverse. 
 

si se voteaza in unanimitate cu 10 voturi pentru, 3 absenti ( Costea, Tamasan, 

Marcus). 
 

Punctul 1.  
1. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 

2022. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – asa cum am mai spus si pana acum noi nu am 
majorat impozitele decat cu rata inflatiei. Si acum am aplicat rata care este in valoare 

de 2,6%. Cand am avut discutia cu dumneavoastra am facut o comparatie ce inseamna 
majorarea cu 2,6 si am vazut ca cea mai mare marire pe  suprafata de teren este cu 2 
lei si este marire cu sub un leu. Din discutiile pe care le-am avut cu totii nu este o 

marire substantiala si nu avem ce face in situatia asta, mai mult, am avut discutia cu 
dumneavoastra de a scoate de la taxe speciale taxa pentru formularele 
Compartimentului de asistenta sociala. Este o propunere ca inchirierea terenului 

sintetic pentru fotbal pe perioada zilei, cand este lumina naturala sa nu se mai 
perceapa taxa iar pentru nocturna sa se taxeze 20 lei/ora.  Am avut o discutie dar am 

revenit asupra ei, sa scoatem si taxa de inregistrare a contractelor de arenda, doamna 
de la impozite ne-a atentionat si foarte bine a facut, cand vin mai ales cei straini care 
au arenda pe raza comunei macar trec si isi platesc din datorii.  

Domnul viceprimar avea o propunere, am avut mai multe discutii pe care as vrea sa 
nu le mai avem, v-ati convins cu totii ca nu erau adevarate cum ca anul trecut nu am 

redus cu 20% impozitele pentru persoanele juridice, ati vazut, vineri s-a adeverit ca s-
au redus cu 20% impozitele la persoane juridice. 

Domnul viceprimar Gliga Ioan – sa nu mai majoram impozitul la persoane juridice 

nici cu coeficientul ala, sa scadem coeficientul si sa revenim la impozitul exact pe care 
l-au avut de platit pe anul 2021, sa ramana la nivelul anului 2020. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu putem sa nu majoram dar putem diminua exact 

cu coeficientul impozitul astfel incat sa ramana la nivelul anului 2020, 2021 scuze. 
Daca mai aveti alte propuneri, cred ca a mai fost vorba de taxa de inchiriere a 

caminelor culturale, doamna Onofrei, pentru nunti. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – pentru nunti sa nu se mai plateasca taxa, asta a 

fost propunerea mea initiala.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – deloc? O reducere de la 800 la 600.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – ii sprijini pe tineri neincasand taxa . nu 

stimulam nimica, nu ajutam pe nimeni cu nimica, nu cred ca sunt atatea de multe 

nunti incat sa insemne foarte mult pentru bugetul local.  
Domnul consilier Abos Ferencz – referitor la 20% nimeni nu a spus ca nu a scazut, 

cel putin eu stiam ca a scazut, vineri a fost discutia ca scadeti coeficientul. 



Doamna consilier Onofrei Daniela  - pana la ce nivel scadem coeficientul, scadem 
cota sau  scadem impozitul la persoanele juridice? 

Domnul consilier Fulop Domokos – impozitul se poate calcula cu o cota intre 0,08-

1,3%. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – urma sa se faca un calcul sa se vada cat ar 

trebui scazuta cota ca impozitul pe anul viitor sa fie echivalet cu anul asta.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – azi am facut o simulare la o persoana care are de 
platit un impozit mare, cineva plateste impozit 70.000 lei cu coeficientul de 1,3% mai 

creste cu 910 lei, daca coeficientul de 1%  creste cu 700, diferenta e de 210 lei.  
Domnul consilier Abos Ferencz – si la 200 lei ne uitam noi? Nu e vorba de cei care 

sunt, e vorba de cei care ar veni.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – asta am propus si in comisie sa se scada la 
persoanele juridice la 1%.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – daca aveti si alte propuneri, va rog. 

Domnul  consilier Abos Ferencz – daca raman asa cum am discutat, ce sa mai.  
Domnul consilier Fulop Domokos  - ce o sa facem cu populatia daca an de an o sa 

creasca cu rata de inflatie plus inca 1,3%? 
Domnul consilier Abos Ferencz – e vorba despre juridic.  
Domnul consilier Fulop Domokos  - dar la persoanele fizice anual cresc.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – cu 1 sau 2 lei. 
Domnul consilier Fulop Domokos  - dar trebuie sa ne gandim ca sunt oameni care 

au venituri sub 1000 lei.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – am luat hotarare sa nu majoram impozitele iar noi 

a trebui sa ne supunem cerintelor legale si sa revenim asupra hotararii.  

Domnul consilier Cimpean Vasile-Augustin – eu as fi de acord sa nu mai platim 
deloc taxe si impozite.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – propun cu modificarile aduse, anume: 

- Scoaterea taxei pentru formulare; 
- Taxa pentru inchiriere teren sintetic pe timpul zilei; 

- Reducerea coeficientului la 1 pentru persoane juridice; 
- Pentru inchiriere camine la nunti sa fie 600 lei. Sa stiti ca si la o nunta se 

sparg, se strica. 

Domnul consilier Abos Ferencz – acolo se mai poate lua o taxa de garantie. Cel 
putin din ce stiu eu  se platea taxa la primarie, ori de ce o fi plus taxa de curatenie. 

Acum inteleg ca taxa de curatenie e inclusa in taxa, va interesati si vedeti ca e asa cum 
spun eu. Platea omul separate curatenia. Nu ce scrie, ce se intampla inainte.  

Domnul presedinte de sedinta Andone Teodor  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii supun la vot propunerea executivului si a propunerilor facute si se voteaza cu 
10 voturi pentru si 3 absenti ( Costea, Tamasan, Marcus). 

Se adopta hotararea nr. 66 din 20.12.2021 privind stabilirea impozitelor şi 

taxelor locale pentru anul 2022. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – o intrebare doamna contabila, rata inflatiei se 

aplica la baza sau total? 
 Doamna inspector Lepadat Loredana – la total.  

Punctul 2. 

2. Proiect de hotărâre privind mandatul acordat reprezentantului  autorităţii 
de a vota în Adunarea Generală a A.D.I „AQUA INVEST MUREŞ” ajustarea 

preţurilor la apă potabilă și a tarifelor la canalizare-epurare pe aria de operare a 
S.C Compania Aquaserv S.A. 



Domnul primar Cotoi Dumitru – in fiecare an consiliul mandateaza o persoana care 
sa reprezinte u.a.t.-ul in ADI Aqua Invest Mures, cu siguranta vom avea si de la ADI 
Ecolect. Am primit o adresa de la Aquaserv cu privire la pretul apei, creste cu 0,15 

bani/mc, noi momentan nu vom majora.  
Domnul consilier Fulop Domokos – reteaua de apa inca nu este predata la Aquaserv, 

asa-i? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu. 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – cred ca dansul ar fi ceel mai in masura sa ne 

reprezinte in toate asociatiile.  
Domnul presedinte de sedinta Andone Teodor – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 10 voturi pentru si 3 

absenti ( Costea, Tamasan, Marcus). 
Se adopta hotararea nr. 67 din 20.12.2021 privind mandatul acordat 

reprezentantului  autorităţii de a vota în Adunarea Generală a A.D.I „AQUA 

INVEST MUREŞ” ajustarea preţurilor la apă potabilă și a tarifelor la canalizare-
epurare pe aria de operare a S.C Compania Aquaserv S.A. 

Punctul 3. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului taxei speciale de salubrizare 

pentru anul 2022 în comuna Batos. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – in anul 2021 taxa de salubritate a fost de 74 
lei/persoana/an pentru anul 2022 ea va creste cu 1 leu.  

Domnul presedinte de sedinta Andone Teodor – avand in vedere ca nu mai sunt 
discutii supun la vot propunerea executivului si se voteaza in unanimitate cu 10 voturi 

pentru, 3 absenti ( Costea, Tamasan, Marcus). 
Se adopta hotararea nr. 68 din 20.10.2021 privind aprobarea nivelului taxei 

speciale de salubrizare pentru anul 2022 în comuna Batos. 

Punctul 4. 

4. Proiect de hotărâre privind validarea  Dispozitiei  Primarului comunei Batos nr. 
441/07.12.2021 privind aprobarea rectificarii bugetului local al comunei Batos 
pe anul 2021. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – prezinta raportul rectificarii bugetului prin 
dispozitia primarului. Conform deciziei Administratiei Financiare a Judetului Mures n-i 
s-a retras suma de 44.000 lei.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – la inceput de an am avut prevazuta si am primit o 
suma mai mare, in urma retragerii ne-au ramas sumele necesare.  

Doamna inspector Lepadat Loredana  - am avut 31 de indemnizatii pentru 
persoanele cu handicap la inceput de an iar acum avem 26. S-a luat ce a fost in plus. 

Domnul presedinte de sedinta Andone Teodor  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii supun la vot propunerea executivului  si se voteaza in unanimitate cu 10 voturi 
pentru, 3 absenti ( Costea, Tamasan, Marcus). 

Se adopta hotararea nr. 69 din 20.12.2021 privind validarea  Dispozitiei  

Primarului comunei Batos nr. 441/07.12.2021 privind aprobarea rectificarii 
bugetului local al comunei Batos pe anul 2021. 

 
Punctul 5. 

5. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea fondului de accesibilizare a 

pădurilor, pentru fondul forestier al Comunei Batoş, administrat de Ocolul 
Silvic Răstoliţa si Ocolul Silvic Lunca Bradului. 



Domnul primar Cotoi Dumitru – dupa cum bine stiti am mai avut astfel de 
solicitari in fiecare an, daca nu se fac investitii pe drumurile forestiere unde avem 
noi padure se solicita sumele dar conform legii trebuie sa se infiinteze acest fond.    

Domnul viceprimar Gliga Ioan – avem si o propunere, fondul de accesibilizare se 
constituie din 1-10% , noi avem o propunere de 1%.  
Domnul presedinte de sedinta Andone Teodor  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii supun la vot propunerea executivului  si se voteaza in unanimitate cu 10 
voturi pentru, 3 absenti ( Costea, Tamasan, Marcus). 

Se adopta hotararea nr. 70 din 20.12.2021 privind înfiinţarea fondului de 
accesibilizare a pădurilor, pentru fondul forestier al Comunei Batoş, administrat 
de Ocolul Silvic Răstoliţa si Ocolul Silvic Lunca Bradului. 

  
Punctul 6. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea preţurilor de referinţă, a modului de 

valorificare și a volumului propus spre valorificare a masei lemnoase provenită 
din fondul forestier proprietate publică a comunei Batoş, pentru anul 2022. 

Domnul viceprimar Gliga Ioan – ca in fiecare an suntem obligati sa aprobam 
preturile de referinta necesare pentru calculul actelor de punere in valoare.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – avem o comparatie a volumului de material lemnos 

fata de anul trecut? 
Doamna ssecretar general – e mai mic deoarece la Ocolul Silvic Lunca Bradului 

avem exploatarea  materialului lemnos rezultat din doboratura. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – ma intereseaza ca si lemn de foc catre populatie. 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – 600 si ceva de mc avem la Ocolul Silvic Reghin, cam 

acelasi volum ca si anul acesta. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – sa gasim o solutie sa inceapa mai devreme 
exploatarea lemnului de foc ca populatia sa beneficieze mai repede, sa nu mai 

ajunga asa tarziu. 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – mai repede de luna august nu n-i se permite 

marcarea si exploatarea. 
 Domnul presedinte de sedinta Andone Teodor   – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 10 voturi pentru şi 3 

absenti ( Costa, Tamasan, Marcus). 
Se adopta hotararea nr. 71 din 20.12.2021 privind aprobarea preţurilor de 

referinţă, a modului de valorificare și a volumului propus spre valorificare a masei 
lemnoase provenită din fondul forestier proprietate publică a comunei Batoş, 
pentru anul 2022. 

 
Punctul 7 

Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al Comunei Batos pe anul 

2021. 
Doamna inspector Lepadat Loredana –o institutie aflaata in subordinea Comunei 

Batos, respectiv Scoala Gimnaziala Batos solicita rectificarea bugetului in cadrul 
aceluias capitol si titlu, asa cum ati vazut in raportul atasat, precum si solicita in baza 
aceleiasi adrese suplimentarea cheltuielilor cu transportul in suma de 10.000 lei. Sursa 

de finantare propun sa fie de la subcapitolul  „Alte servicii in domeniul locuintelor” de 
la Titlul II Bunuri si servicii de la Reparatii curente.  

Domnul consilier Abos Ferencz – asta pe ce perioada e, cei 10.000 lei? 

Doamna insector Lepadat Loredana – pana la sfarsitul anului e acolo, alte 
documente nu am primit din partea lor sau justificari. 

Domnul consilier Abos Ferencz – nu e cam mult, nu stiu. Daca facem un calcul 
cam cat vine un transport? 



Doamna consilier Onofrei Daniela – exista un calcul facut, cat costa transportul 
zilnic pe care il face Tibi?  

Doamna inspector Lepadat Loredana – transportul pe care il face Tibi e undeva la 

1000 si ceva de lei. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – pe luna? 
Doamna inspector Lepadat Loredana – da. Pana in 2000. 

Domnul consilier Abos Ferencz – daca impartim pe an vine 1000 de lei/luna. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – asta nu e pe an scolar, trebuie sa fie din 

septembrie pana la sfarsitul anului.  
Doamna inspector Lepadat Loredana – nu am avut alte justificari care sa 

fundamenteze solicitarea.  

Domnul consilier Abos Ferencz – microbuzul scolii merge cu 10000 pe an si asta 
merge cu 10000 septembrie si decembrie care au si vacanta. Daca el cere noi trebuie sa 
ii dam sau cum?  

Doamna consilier Onofrei Daniela – genul asta de solicitari sa il justifice.  
Doamna inspector Lepadat Loredana – atat am primit atat am pus.  

Domnul consilier Abos Ferencz – cati km face el zilnic, cel inchiriat, despre el e 
vorba aici, face un drum dimineata. 

Domnul consilier Andonee Teodor – dupa masa merg pe jos? 

Domnul consilier Abos Ferencz – sunt intercalati, orele nu incep la 8. Au 
transport spre casa de la 11.30.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – se pare ca nu cunosc unii dintre colegi situatia, 
la inceputul anului scolar am fost prezent la sedinta si s-a pus problema transportului 
elevilor pe perioada pandemiei, deoarece sunt aglomerati in microbuz. Solutia a fost de 

a inchiria inca un microbuz care sa preia din  numarul de elevi, sa nu mearga asa 
aglomerati.  Microbuzul scolii nu putea ajunge pe ora 8 cand incepeau cursurile la 
scoala si atunci s-a luat hotararea de a  inchiria un astfel de transport, stiu ca de 

curand transportatorul a spus ca face factura dar domnul director a spus ca nu are 
bani prevazuti. Mai multe detalii nu stiu nici eu. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – dar la baza fiecarei achizitii ar trebui sa se 
afle un contract.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – daca banii se aloca ei nu ii pot cheltui decat pe 

capitolul respectiv.  
Domnul consilier Abos Ferencz – nu e problema asta ca nu ii pot cheltui, noi am 

inteles treaba asta, dar daca ala ii scrie o factura de 10000 noi atat platim si nu stim pe 
ce, asta e discutia. 

Domnul consilier Cimpean Vasile-Augustin – ma gandesc ca o sa fie sedinta la 

Consiliul de administratie ca nu am discutat la ultimele doua sedinte vis-a-vis de 
aceasta  solicitare. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – e doar prevedere, daca ei vor sa faca plata 

se duce si din disponibilitati la Trezoreria statului. In momentul cand vine Curtea de 
conturi ei sunt verificati.  

Domnul consilier Abos Ferencz – atunci ei cum au cerut fara un calcul? Da-mi 
200 de milioane ca imi trebuie sau cum? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – o sa cerem sa ne puna la dispozitie documntele.  

Doamna inspector Lepadat Loredana – sper ca pe viitor sa fundamentam mai 
bine bugetul.  

Am mai identificat niste surse de finantare pentru semnarea unui nou contract 

pentru asigurarea serviciului de consultanta in domeniul fondului funciar in valoare de 
65450 lei, bineinteles ca acuma se..., doar pentru o luna, aferent anului 2021. Pentru 

intocmirea documntatiilor topografice, asa cum reiese din referatul de necesitate,  este  



necesara suma de 27370 lei. Ca si completare la materialele pe care le-ati primit 
conform HCJ nr. 196/2021 n-i s-a alocat suma de 17.000 lei de la Consiliul Judetean . 

Domnul primar Cotoi Dumitru – am crezut ca vom primi pana la ora la care va 

incepe sedinta de consiliu comunicarea ca ne-a fost alocata suma de 250.000 lei dar 
momentan nu o avem, daca va veni sa stiti ca vom face o rectificare de buget prin 
dispozitie de primar . Am avut o discutie vineri referitor la cateva proiecte pe care 

urmeaza sa le depunem, sa fim pregatiti cu documentatiile necesare, pentru statie de 
incarcare pentru masini electrice, parcuri si spatii verzi in comuna Batos si alte 

proiecte pentru care incep sa fie acordate finantari.  
Doamna inspector Lepadat Loredana – pentru statii ce ati spus adineaori nu ar fi 

potrivit sa avem un proiect, nu s-ar mai putea aproba printr-o sedinta de consiliu si in 

sedinta aceea sa fie si un proiect de hotarare privind aprobarea participarii la 
programul privind amplasarea acestor statii. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – daca vom primi comunicarea cu alocarea sumei 

mai facem o sedinta. 
Doamna inspector Lepadat Loredana – atunci se poate aproba participarea la 

program si dupa aia cuprinderea in buget.  
 Doaamna secretar general – incepand de maine o sa creez conturile necesare 

pentru depunerea declaratiilor de avere, s-a prorogat termenul pentru obligatia 

semnaturii electronice pana la 31.12.2022, o sa putem depune declaratiile cu 
semnatura olografa dar numai prin intermediul adreselor de e-mail.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – suma de 65450 este pentru anul asta? 
Doamna inspector Lepadat Loredana – pentru anul viitor. Pentru a se putea 

semna un contract trebuie prevazuta.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – nu ar trebui un proiect de hotarare ca sa 
poata fi cuprinsa in buget? 

Doamna inspector Lepadat Loredana – documentele justificative, exista oferta, 

referat de necesitate, nu am considerat ca trebuie proiect separat, de hotarare. Acuma 
ce spune si doamna secretara. 

Doamna secretar gneral – eu spun ca nu este necesar, la momentul cand s-a 
aprobat bugetul s-au prevazut niste sume pe baza unor solicitari, a unor referate, asa 
s-au prevazut sumele, nu este vorba de proiectele care urmeaza a le depune, unde ai 

nevoie de consultanta, SF, diferite taxe de achitat.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – pana la urma si bugetul are un proiect de 

hotarare. 
Domnul consilier Abos Ferencz – daca  e vorba de anul viitor, nici anul viitor nu 

avem de gand sa il angajam sau sa facem concursul? Pai noi alocam suma. Nu cred ca 

ne-ar costa suma asta ca salariat. Vreau sa vad, sa imi faceti un calcul din 65.000 vine 
undeva la 5000 si ceva brut.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – contractul pe ce perioada e? 

Doamna inspector Lepadat Loredana – pe un an de zile.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – sa se voteze separat fiecare parte din 

propunere. 
Doamna secretar gneral – supuneti la vot capitolele care au modificari. 
Doamna consilier Onofrei Daniela - supuneti-l intreg si sa se mentioneze ca eu 

nu sunt de acord cu contractul pentru un an . 
Domnul presedinte de sedinta Andone Teodor  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii supun la vot propunerea executivului  si se voteaza cu 7 voturi pentru, 2 

abtineri ( Abos, Urban), 1 impotriva ( Onofrei) si  3 absenti ( Costa, Tamasan, Marcus). 
Se adopta hotararea nr. 72 din 20.12.2021 privind rectificarea bugetului 

local al Comunei Batos pe anul 2021. 
 



 
 Punctul 8 

8.Diverse. 

Participa domnul consilier Marcus Ioan  
1. Domnul consilier Abos Ferencz – un drept la replica de luna trecuta pentru 

domnul viceprimar, cu acuzatiile pentru aia care sunt impotriva, sa stiti de la mine 

ca domnul Pardutiu nu a pus pe drum asfaltul, daca din Uila au fost vociferari, noi 
nu l-am obligat pe domnul primar sa ne promita ca totul merge la capela, asa sa 

stiti de la mine sau in curtea domnului Pardutiu e drum? Nu am nimica impotriva, 
sa stiti de la mine, cand vreti, daca se topeste zapada ne ducem si vedeti ca e in 
fata grajdiului nicicum in drum. Nu puteti sa ma excludeti ca numai eu singur 

sunt de la Uila, domnul Tamasan nici atunci nu a participat la sedinta, aia care se 
impotrivesc, care sunt prezenti aici in sala, asa ati spus. Sa nu raman dator. Stiti 
unde s-a basculat asfaltul? In fata grajdiului, lateral de drum la 50m, nu imi 

spune mie unde ca eu stiu despre ce vorbesc. Nicicum in drum, nu de la bariera 
incolo si nu in drum, in fata grajdiului de cai care nu e in drum, 100% e asa. A fost 

o discutie acolo la capela si noi nu am avut pretentii, si nu numai alea doua 
masini, sa stiti ca la capela e numai o treime din ce s-a ras restul s-a dus la privati 
prin sat, 7-8 masini si la capela s-au dus 4 dar nu a aajuns pe drumul cimitirului, 

de exemplu. Acolo daca se poate ceva in capatul satului, in comuna se mai aduce 
balastru, macar acolo la copiii aia in capatul satului, noroiul e pana in gat. La 

Elmer e prapad, restul mai este un pic de trotuar, mai merge, dar acolo nu e nimic, 
dupa aceea profesorii si toata lumea ca copiii sunt cum sunt, ca vin asa dar nu au 
cum sa vina altfel, sunt copii, asta e ce sa facem dar sunt ai nostrii si aia.    

2. Doamna consilieer Onofrei Daniela – data trecuta v-am pus niste intrebari, daca 
aveti raspunsuri la ele. V-am intrebat daca bazinul de apa de la Dedrad are golire 
de fund, daca ati aflat unde s-a dus remorca cu lemne, vreau sa va amintesc ca 

vacanta copiilor, pentru cei mari, o sa fie doar de o saptamana, ati spus ca o sa 
faceti tot posibilul sa se rezolve problema incalzirii la scoala mare, daca s-ar putea 

saptamana asta ar fi foarte bine. Trecerea de pietoni de la chioscul lui Sulea pana 
in parc nu cred ca e cea mai buna si cea mai buna metoda ar fi de a proteja copiii, 
de a se muta de acolo. 

3. Domnul consilier Marcus Ioan – in primul rand vreau sa precizez ca am intentionat 
sa ajung la sedinta, nu sa nu ajung, azi dimineata am plecat la ora 5 ca sa ajung 

in Hunedoara si am venit cat de repede am putut.  Asta era cerinta, daca va 
amintiti, ca ora de incepere a sedintelor sa o avem in vedere pe anul viitor si asta 
cred ca e o hotarare care o luam noi in consiliul local, sa stabilim ca ora, nu stiu, 

sa inceapa 3, nu stiu, e discutabila, m-i se pare anormal pentru cel care are un 
contract de munca la cineva sa il privezi pe cel pentru care lucreaza, ca are 
sedinta. Ce facem noi aici e o munca in folosul comunitatii si parerea mea e ca ar 

trebui sa o luam in serios ca munca in folosul comunitatii nu ca interes personal.   
Vreau sa intreb de adeverinta aia de la APIA, adresa care s-a trimis. 

Domnul consilier Cimpean Vasile-Augustin – nu s-a rezolvat nimic ca domnul Abos 
a zis  ca nu mai e nevoie. 
Domnul consilier Marcus Ioan – eu am solicitat aici in consiliu sa se faca o adresa 

sa se comunice pe ultimii 5 ani cine a luat subventia.  
Doamna secretar general – „daca tot s-a inceput sa se si finalizeze”, e consemnat in 
procesul-verbal.     

Domnul consilier Marcus Ioan – cred ca ar trebui sa clarificam iar cei care au 
folosit sa plateasca impozitul.  

Domnul consilier Cimpean Vasile – Augustin – pe baza discutiei nu am facut nimic. 
Domnul consilier Abos Ferencz – pe ce an ati depus cererea la APIA? 



Domnul consilier Cimpean Vasile - Augustin – pe anul 2021 dar adu-mi te rog 
frumos procesul-verbal in care e consemnat ca am avut discutia sa cer pe 5 ani, 
nu sedinta anterioara, ulterior sedintei anterioare in care eu am facut adresa pe 

anul 2021.  
Domnul consilier Abos Ferencz – pe anul 2021 stiai ca nu s-a dat adeverinta, stiai 
sigur ca a venit omul la tine sa iti ceara adeverinta.  

Domnul consilier Cimpean Vasile – Augustin – discutia da dar nu ai venit cu ceva 
scris sa stiu ce soliciti. 

Domnul consilier Abos Ferencz – pe 4-5 ani poate s-ar gasi cineva, ei au desfiintat 
asociatia de vreo 2-3 ani.  
Domnul consilier Cimpean Vasile – Augustin – o sa fac o noua adresa si o sa solicit 

pe ultimii 5 ani si in plus pentru inca o parcela.  
Domnul consilier Abos Ferencz – eu am spus ca pe mine nu ma intereseaza ca eu 
nu am de gand sa fac reclamatii si asa mai departe.  

Domnul consilier Cimpean Vasile – Augustin – dar la baza ideii tu ai fost. 
Domnul consilier Marcus Ioan – e o adresa simpla, daca vrei cand o faci, ca sa fie 

asa cum ma gandesc eu ca ar trebui  pot sa vin sa te ajut. 
Domnul consilier Cimpean Vasile – Augustin – asa cum a fost formulata cred ca e 
ok si pe 5 ani.  

Domnul consilier Marcus Ioan – eu trebuie sa platesc penalitati in urma, nu am 
vrut sa aduc subiectul asta cu impozitele, adica nu putem sa fim pentru unii 

muma si pentru altii ... 
Domnul consilier Cimpean Vasile – Augustin – maine o sa refac adresa si daca o 
resping o sa facem alta. 

Domnul primar Cotoi Dumitru raspunde 
1. Intradevar asa este domnu Abos, nu am crezut ca vor rezulta mai mult de 4 

camioane. Nefiind tot timpul acolo cu ei mai deviaza, dar cand mi-au spus ca 

duc pe drumul ce duce la Pardutiu am spus ca e foarte bine.  
Domnul consilier Abos Ferencz – eu nu am nimic impotriva dar sa nu m-i se ia 

in nume de rau, domnul viceprimar m-a acuzat ca numai eu am fost prezent. 
Va spun ca la Pardutiu nu e pe drum, e pe domeniul privat. Nu are pe drum 
asfalt. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – am auzit dupa aceea ca s-a dus si in alta 
parte. Acolo la Elemer trebuie dusa piatra, pe capete de ulita unde se vine din 

hotar peste tot e problema.  Avem locuri unde e asfaltat si zici ca nu se poate.  
Domnul consilier Abos Ferencz – daca era un pic de trotuar... 
Domnul primar Cotoi Dumitru – asa este, trebuie facut si acolo. 

2. Despre rezervorul de la Dedrad v-am spus sedinta trecuta, are la nivelul lui, e 
un rezervor stas, are mai multe goliri, mai multe intrari, e conform. 
Am avut discutii cu domnul director despre incalzirea la scoala, a comandat 3 

convectoare plus ceva pe curent, a spus ca are suma necesara si pe cand se vor 
intoarce copiii din vacanta vor fi montate cele noi.  

O sa stabilim impreuna unde se va face trecerea de pietoni, sa o faca cei care au 
marcat, au considerat ca acolo e locul cel mai bun. Domnul director a spus ca 
pe acolo nu circula copiii numai cadrele didactice. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – e vorba de copiii care vin din Cusma, cum e 
trecerea cealalta la nici 20 m de pod se poate pune si aici.  
Eu nu stiu cine a dus lemne, nu s-au dus la tanti Teslovan? 

Doamna consilier Onofrei Daniela – daca erau la tanti nu ma deranja, nu era 
nici o problema.    

3. Adeverinta APIA trebuie facuta si solicitat pe ultimii 5 ani sa vedem cine a luat 
subventia. Cu ora de incepere a sedintei... 



Domnul consilier Marcus Ioan – asta de fapt consilierii ar trebui sa o hotarasca. 
E adevarat ca e dispozitia primarului dar noi putem sa hotaram ca primarul sa 
hotarasca ora de incepere dupa ora 3. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – convocarea sedintelor se face in baza unei 
dispozitii a primarului. 
Domnul consilier Marcus Ioan – dar dispozitia este supusa hotararii domnu 

primar. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu stiu. 

Domnul consilier Marcus Ioan - atunci de ce mai validam dispozitiile 
dumneavoastra? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – si cand am fost eu consilier sedintele erau de 

la ora 1, credeti ca pentru functionari e bine? 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – sa fie la ora 10. 
Domnul consilier Marcus Ioan – la 10 dar o zi sa nu ti-o distrugi ca incepi la 

amiaza.  
Doamna secretar general – pentru mine ar fi convenabil si la 8 pentru ca in ziua 

aceea am terminat toate hotararile si in 3 zile termin dosarul de sedinta. 
Domnul consilier Andone Teodor – de ce spuneti ca e o zi distrusa? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – in acest sfarsit de saptamana gunoiul se va 

colecta din satele Dedrad si Goreni vineri iar pentru Batos si Uila luni. Va rog si 
pe dumneavoastra sa spuneti oamenilor, am pus afise si am pus si pe retele de 

socializare, sa nu scoata de Craciun gunoiul, la fel se va intampla si de Anul 
Nou dar vom reveni cu anunturi. 
Doamna secretar general – conform noilor modificari legislative s-a prorogat 

termenul pentru obligativitatea semnaturii electronice pentru declaratiile de 
avere si interese pana la data de 31.12.2022. De maine o sa incep sa creez 
conturile, vom vedea cum functioneaza platforma la momentul cand noul 

functionar din primarie o sa isi depuna declaratiile. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – vom primi o suma de bani si probabil va fi 

nevoie de o noua sedinta pentru rectificare de buget. Avand in vedere ca suntem 
in pragul sarbatorilor va urez sa aveti un Craciun Fericit! si multa sanatate. 

Având în vedere faptul că problemele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, va 

multumesc pentru prezenta si declar închise lucrările şedinţei Consiliului local Batoş. 
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